

Press Kit



<https://spark.adobe.com/page/QET1J0HVd5tpb/>

contact

E-Mail: info@thundercrow.de
Tel.: 01577/1111575 (Nicky)
Facebook: <https://www.messenger.com/t/thundercrowofficial>

websites

Facebook: <https://www.facebook.com/thundercrowofficial/>
Instagram: <https://www.instagram.com/thundercrowofficial/>
BackstagePro: <https://www.backstagepro.de/thundercrowofficial>
YouTube: https://www.youtube.com/channel/UCb_pcHzPbrDj5R3-9wf9ydg
Bandcamp: <https://thundercrow.bandcamp.com/releases>
Soundcloud: <https://soundcloud.com/user-784022764>
EPK: <https://spark.adobe.com/page/QET1J0HVd5tpb/>

bio

Thundercrow ist eine Heavy Metal Band, welche sich im September 2014 aus den wüsten Überresten einiger kleineren Musikprojekten formte.

Musikalisch bewegt sich die Band auf klassischen Heavy Metal Pfaden mit einer ordentlichen Portion Rock'n'Roll und genreübergreifende Elemente des Power Metal, Thrash Metal, Bluesrock und Punk. Deshalb wird dem Hörer von Song zu Song eine große musikalisch Vielfalt dargeboten.

Seit dem Frühjahr 2015 treten Ace (Bass) und Nicky Peach (Gitarre) mit Thundercrow auf und werden seit 2017 von Sascha (Schlagzeug) unterstützt, sodass sie jede Bühne zum Beben bringen können. Ende 2015 brachten sie ihr erstes Tape heraus, gefolgt von ihrem Album "Heavy Metal Space Cowboy" im Jahr 2018. Dieses repräsentiert ihr Markenzeichen: der Klang aus kraftvollem Gesang, donnerndem Schlagzeug und dem unverkennbaren Zusammenspiel aus zerrigen Bass und singenden Gitarrensound. Seit 2020 arbeiten sie an neuen Aufnahmen, die in der nächsten Zeit veröffentlicht werden.

Aber bis dahin, seid dabei, wenn es wieder heißt:

⚡ Welcome to the Show ⚡

we are

⚡ THUNDERCROW ⚡

Thundercrow is a Heavy Metal band, formed back in 2014 in out of the ash former music projects.

Musically, the band moves along classic Heavy Metal paths, combined with a good portion of Rock'n'Roll as well as genre-overlapping elements of Power Metal, Thrash Metal, Blues Rock and Punk. Therefore, a huge musical variety is offered to the listener from song to song.

Since 2015 Ace (bass) and Nicky (guitar) perform shows with Thundercrow and as of 2017 they have been supported by Sascha on the drums, so they can quake every stage together. Back in 2015, the three guys released their first EP, followed by the Album 'Heavy Metal Space Cowboy' in 2018. This album represents their trademark: the sound of the powerful voice, thundering drums and the unmistakable interplay of distorted base and chanting guitar sound. Since 2020 they are working on new songs, which will be released within the next time.

Until then, catch them on stage, if you hear again:

⚡ Welcome to the Show ⚡

we are contact

⚡ THUNDERCROW ⚡

reviews to 'Heavy Metal Space Cowboy'

9/10 - METAL GODS TV – October 13, 2018

'[...] Thundercrow are a rising storm in the worldwide heavy metal genre'

Link: <https://metalgodstv.com/thundercrow-album-review-heavy-metal-space-cowboy/>

4/5 – battlehelm.com – September 26, 2018

'[...] This CD from German Thundercrow did raise an eyebrow or two'

Link: <http://battlehelm.com/reviews/thundercrow-heavy-metal-space-cowboy/>

METALHOUSEZINE – September 18, 2018

'[...] Musicalmente son muy buenos, es como un heavy metal bueno ective con buenos solos, riffs de guitarra desde las cavernas de los buenos tiempos que se funden con voces brabuconas que conectan muy bien [...]

Link: <http://metalhousezine.blogspot.com/2018/09/thundercrow-heavy-metal-space-cowboy.html>

interviews

battlehelm – October 19, 2018

Link: <http://battlehelm.com/interviews/thundercrow/>